

# 助視會 護眼講座

HelpMeSee  
Eyecare Seminar



機構/企業名稱 Institution / Company Name:

聯絡人姓名 Contact Name:

聯絡人電話 Contact Telephone:

聯絡人電郵 Contact Email:

國際慈善機構助視會，一直以杜絕全球白內障致盲問題為使命。我們透過在各社區的助視行動，建立具持續性的白內障治療方案，拯救視力。在香港，我們祈望透過不同類型的活動教育公眾，讓大眾更加了解白內障的成因、醫療以及護眼的方法。終2017年3月開始，我們已與企業、機構舉辦多場【助視會護眼講座】，並將繼續誠邀各界參與項目。

HelpMeSee is an international NGO, committed to eliminating the global problem of cataract blindness. We progressively build sustainable cataract surgery programmes to restore sight in rural and inner-city communities. In Hong Kong, we hope to educate the general public through various activities, so they can better understand the causes of cataracts, the way to cure them and general eye care information. We have organised various **Eyecare Seminars** with partners since March 2017. We cordially invite Institutions and enterprises to participate in these educational programmes.



有意參加的機構/企業，請填妥表格傳真、電郵或郵寄給我們，以便聯絡活動安排\*  
Interested parties, please complete the form and send back by fax/email/mail for further arrangement \*

\* 活動內容、日期及時間可商議，我們會按需要作相應調整。如有任何查詢或意見，請與本會企業關係部門聯絡。  
電話：(852) 3792 0773 電郵：infohk@helpmese.org

\* The date, time and contents of the seminar can be negotiated and adjusted according to your preference. If you have any inquiries or comments, please contact our Corporate Relation Department. Tel: (852) 3792 0773 Email: infohk@helpmese.org